
Zápis ze zasedání Komise pro školství, kulturu a sportu ze dne  

               20. 5. 2024 

Přítomni:  K. Linková, P. Hilmarová, P. Žebráková, K. Talichová, V. Doležilová 

 T. Červinka 

 

Hosté:   L. Alinčová 

 

Předsedkyně komise K. Linková přivítala přítomné a navrhla program jednání komise: 

sport 

MŠ Kunratice 

ZŠ Kunratice 

kultura 

různé 

 

Sport 

Na jednání komise se dostavili pozvaní zástupci kunratického florbalu Start 98. 

Vysvětlili fungování své organizace, tedy propojení s florbalem na Praze 11 a vztah 

výkonových tréninků a florbalových „kroužků“. V dnešní době v Kunraticích trénují 

děti a dorost do věku převážně 15 let. Na základě dohody s MČ Praha-Kunratice došlo 

k přestěhování vyšších soutěží na Prahu 11 (z důvodu hluku při zápasech).. L. Alinčová 

vysvětlila, že tato opatření především kvitovali obyvatelé přilehlé ulice Vavákova. 

Důkazem toho je, že se již neodvolali do stavebního řízení na dostavbu nové tělocvičny. 

 

L. Alinčová podala průběžnou zprávu z výstavby sportovního zázemí fotbalu. Firma, 

která byla vybrána ve VŘ se stále velmi osvědčuje. Stavba probíhá velmi rychle a bez 

problémů. Na závěr připomněla, že 22. 6. 2024 bude SK Slovan Kunratice slavit 100. 

výročí od svého založení.  

 

P. Hilmarová podala zprávu z Memoriálu Jarka Kokeše, který se uskutečnil v sobotu 

18. 5. 2024 na fotbalovém hřišti v Zeleném údolí. Akce byla velmi úspěšná a je v plánu 

s ní v příštím roce pokračovat. 

 

Dále P. Hilmarová představila možnou inspiraci pro úpravu prostoru pro vyžití starších 

dětí, konkrétně pumptrackové hřiště ze Zdiměřic. O místě se jedná, zjišťují se nutná 

povolení, požadavkem je, aby nebylo hlučné a rušivé pro okolí. P. Žebráková 

poznamenala, že je důležité do procesu přípravy hřiště zapojit i děti, kterých se to bude 

týkat, tj. cca od deseti let výše. Výsledkem následné diskuze bylo, že rozhodnutí o 

výsledné podobě je na MČ, ale je vhodné zjistit jejich (dětí) nápady a představy – musí 

to jít nicméně přes školu, ZŠ Kunratice toto umí. P. Žebráková se nabídla, že se 

komunikace se školou ujme. 

 

MŠ Kunratice: 

L. Alinčová podala informaci, že po zápisech do MŠ Kunratice nebude zcela zaplněna 

kapacita MŠ. Sdělila, že volnou kapacitu nabídla Praze 4 jako reciprocitu toho, že Praha 

4 nabízí pro kunratické děti volná místa v ZŠ Poláčkova. Komise s doplněním kapacity 

souhlasí za předpokladu, že kapacita jednotlivých tříd nebude na výjimku navyšována 



na 28 dětí, ale zůstane standardně na 24. (tedy méně v případě docházky dětí mladších 

tří let, dle požadavků zákona).   

 

ZŠ Kunratice 

L. Alinčová podala informaci, že z důvodu postupného získávání financí na dostavbu 

druhé tělocvičny v ZŠ Kunratice, bude v letošním roce nejprve vysoutěžena zakázka na 

zbourání stávajícího venkovního hřiště v ZŠ Kunratice a na výstavbu nového 

venkovního hřiště. Další etapa na výstavbu nové tělocvičny bude soutěžena až 

po finančním pokrytí zakázky ze strany MHMP. 

Následně se diskutovaly počty přihlášených dětí do ZŠ Kunratice, nakonec jsme se opět 

vyhli losování, také díky tomu, že některé kunratické děti volí nakonec jinou ZŠ.  Mgr. 

Tomáš Červinka potvrdil (mimo členství v komisi je zároveň ředitelem ZŠ Poláčkova), 

že zájem ze strany kunratických dětí o přijetí do jeho školy skutečně je. řešila se otázka 

zjišťování spádovosti dětí – rozhodující je trvalé bydliště.  

 

 

Kultura 

P. Hilmarová předala přehled plánovaných kulturních akcí do konce srpna. 

 

 

 

Příští zasedání komise se bude konat v pondělí 17. června 2024 od 17,00 hodin v budově 

ÚMČ. 

 

 

 

 

Zapsala: L. Nejedlá 

 

 

 

 

 
 


